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Protokół Nr 9/19 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 13 czerwca 2019 roku. 
 

 

Obrady Komisji prowadził Pan Paweł Krakowiak, od głosowania w pkt 2. Pani Agnieszka 

Buras - Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. 

Posiedzenie odbyło się w sali 102 Urzędu Marszałkowskiego w Kielcach. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz goście zgodnie z listami obecności 

(załącznik nr 1 i 2). 
 

 

Rozpoczęcie obrad o godz. 15.30. 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie Raportu o stanie Województwa Świętokrzyskiego za 2018 rok. 

2. Zaopiniowanie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Województwa Świętokrzyskiego za 2018 r. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

położonych na obszarze województwa  świętokrzyskiego. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli prowadzenia Teatru im. Stefana 

Żeromskiego w Kielcach jako wspólnej instytucji kultury. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały sprawie udzielenia Gminie Busko - Zdrój pomocy 

,  
finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „W hołdzie 

Krzysztofowi Pendereckiemu" w ramach 25 edycji Międzynarodowego Festiwalu Muzycznego 

im. Krystyny Jamróz. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Nowa Słupia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „53. Dymarki 

Świętokrzyskie". 

7. Sprawozdanie z realizacji w latach 2017-2018 „Programu opieki nad zabytkami 

województwa  świętokrzyskiego". 

8. Przyjęcie Planu pracy Komisji na II półrocze 2019 r. 

9. Sprawy różne. 

(Raport o stanie województwa, sprawozdanie finansowe, oraz projekty uchwal znajdują się w 

aktach X sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego) 
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Paweł Krakowiak - Zastępca Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

powitał wszystkich zgromadzonych, przedstawił porządek obrad. 

Stwierdził quorum i poprosił o zreferowanie pierwszego punktu. 

 

Ad. 1. 

Zaopiniowanie Raportu o stanie Województwa Świętokrzyskiego za 2018 rok. 

 

 

Tomasz Janusz - Zastępca Dyrektora Departamentu Inwestycji i Rozwoju przeprowadził 

prezentację multimedialną (skrócona informacja stanowi zał. nr 9 do protokołu). 

 

Radni uznali, że choć w wielu rankingach nasze województwo jest  na początku  drugiej 

 dziesiątki, to jednak w ogólnym rachunku nie jest źle. 

 
Ad. 2. 

Zaopiniowanie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Województwa Świętokrzyskiego za 2018 r. 

 
Maria  Fidzińska-Dziurzyńska  - Skarbnik  Województwa  w  skrócie  zreferowała  temat 

przedstawiając prezentację multimedialną (zał. 1O do protokołu). 

 

Od tego momentu przewodniczącą posiedzenia była Pani Agnieszka Buras - Przewodnicząca 

Komisji. 

Nie było głosów w dyskusji. 

 

 

Agnieszka  Buras  - Przewodnicząca Komisji  przeprowadziła głosowanie do dwóch 

pierwszych punktów. 

- Raport  o  stanie  Województwa  Świętokrzyskiego  za  2018  rok  został  zaopm10wany 

jednogłośnie  pozytywnie. 

- sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem  z wykonania  budżetu  Województwa 

Świętokrzyskiego za 2018 r. również zostało zaopiniowane jednogłośnie pozytywnie. 
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Ad. 3. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

położonych na obszarze województwa świętokrzyskiego. 

 

Małgorzata   Rudnicka   - Kierownik   Oddziału   Kultury   w   Departamencie   Kultury 

i Dziedzictwa Narodowego zreferowała temat zgodnie z uzasadnieniem. Nabór wniosków 

został przeprowadzony na przełomie kwietnia i maja. Wpłynęły 23 wnioski, wszystkie 

formalnie kompletne. Dokonano oceny biorąc pod uwagę wartość zabytku, stan jego 

zachowania, niebezpieczeństwo zniszczenia, jak również fakt zabezpieczenia środków 

finansowych, czy też korzystanie z dotacji samorządu województwa w latach ubiegłych. 

 

W dyskusji uczestniczyli: Marek Strzała, Agnieszka Buras, Paweł Krakowiak, Małgorzata 

Rudnicka, Magdalena Kusztal, Leszek Wawrzyła. 

 

Radni zwrócili uwagę, że pieniądze kierowane są prawie w całości w okolice Buska, nie 

podobało im się to. Interesował ich też sposób ogłoszenia naboru wniosków. Mieli żal, że nie 

zostali poinformowani o naborze wniosków. 

 

Małgorzata   Rudnicka   - Kierownik   Oddziału   Kultury   w   Departamencie   Kultury 

i Dziedzictwa Narodowego podkreśliła, że względy geograficzne nie były brane pod uwagę. 

Konkurs zgodnie z przepisami był ogłoszony na BIP, każdy ma dostęp do informacji. Konkurs 

nie jest nowy, powtarza się w każdym roku od kilkunastu lat. 

Beneficjenci, zwłaszcza z kręgu parafii są w tym zorientowani i zgłaszają się. Niektórzy nie 

otrzymali dofinansowania w tym roku, ponieważ wzięli je w ubiegłym. 

Na prośbę o informowaniu na przyszłość radnych o naborach do konkursów -obiecała, że będą 

to robić. 

 

Ad. 4. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli prowadzenia Teatru im. Stefana 

Żeromskiego w Kielcach jako wspólnej instytucji kultury. 

 
Agnieszka Buras - Przewodnicząca Komisji przypomniała, że temat jest komisji dobrze 

znany, zasugerowała przegłosowanie projektu bez referowania. 
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Projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie  pozytywnie. 
 

 
Ad. 5. 

Zaopiniowanie projektu uchwały sprawie udzielenia Gminie Busko -Zdrój pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „W hołdzie Krzysztofowi 

Pendereckiemu" w ramach 25 edycji Międzynarodowego Festiwalu Muzycznego im. Krystyny 

Jamróz. 

 

Magdalena Kusztal - Dyrektor Departamentu Kultury i Dziedzictwa Narodowego 

zreferowała temat zgodnie z uzasadnieniem do uchwały. Zgłosiła autopoprawkę - 

zamiast Jarnroz omyłkowo zostało wpisane Jarnróz - ten błąd miał być skorygowany. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. 
 

 
Ad. 6. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Nowa Słupia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „53. Dymarki 

Świętokrzyskie". 

 

 

 
Agnieszka Buras - Przewodnicząca Komisji uznała, że ten temat również jest komisji dobrze 

znany, zasugerowała przegłosowanie projektu bez referowania. 

1' 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. 
 

 
Ad. 7. 

Sprawozdanie z realizacji w latach 2017-2018 „Programu opieki nad zabytkami województwa 

świętokrzyskiego" . 

 

Małgorzata  Rudnicka  - Kierownik  Oddziału  Kultury  w  Departamencie  Kultury 

i Dziedzictwa Narodowego poinformowała, iż jest to materiał opisowy, zawiera informacje 

na temat źródeł finasowania, pokrótce go zreferowała. 

 

Informacja została przyjęta do akceptującej wiadomości. 
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Ad. 8. 

Przyjęcie Planu pracy Komisji na II półrocze 2019 r. 
 

 
Plan pracy bez dyskusji został przyjęty jednogłośnie pozytywnie. 

 

 
Ad. 9. 

Sprawy różne. 
 

 

Leszek Wnętrzak - p.o. Dyrektora Departamentu Edukacji, Sportu i Turystyki zaprosił 

członków komisji na uroczystość zakończenia 25-tej Ogólnopolskiej Olimpiady Młodzieży, 

która odbędzie się 26 czerwca w KCK. 

Dzięki tej olimpiadzie gościło w województwie 4,5 tysiąca młodych osób spoza regionu, trafiło 

do nas 3,5 miliona złotych. 

 

Magdalena Kusztal - Dyrektor Departamentu Kultury i Dziedzictwa Narodowego 

poinformowała, że jakiś czas temu przeczytała w prasie nt, wniosku komisji dotyczącego 

funduszu filmowego - bardzo ucieszyła się, że nareszcie pojawiła się taka koncepcja, bardzo 

ją popiera.  
 

 
Na tym posiedzenie zakończono o godzinie 17.15. 

 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji                                        Przewodnicząca Komisji 

 

            Paweł Krakowiak                                                              Agnieszka Buras  
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła 

Daria Biskup-Kozi 

 


